
 

Referat - FAU-møte - Kleivane skole 2024-2025 

 

Dato: 03. mars 2025 

Klokkeslett: 18:00 

Møtested: Kleivane skole, Sandnes 

Referent : Randi Helen Årrestad 

 

Neste møte: 7. april 2025 

 

Trinn Navn Verv Deltatt (x) E-postadresse 

1 Alexander Solheim Nestleder X alexander.h.solheim@gmail.com 

2 Kaziva Chemak  X kaziva.chemak@sandnes.kommune.no 

3 Anja Bore Refsnes  X anja.ravndal@gmail.com 

4 Astrid Schuchert Kasserer  astrid.solberg@gmail.com 

5 Randi Helen Årrestad FAU-leder X randiarrestad@gmail.com 

6 Stig Sviland-Østre Referent  stios@icloud.com 

7 Christian Gunderssen   christian.gunderssen@ringnes.no 

SFO Anders Ytterbø Anfinsen   anders_anfinsen@hotmail.com 

 Berit V. Heggen Rektor  berit.voster.heggen@sandnes.kommune.no 

 

Sak  Ansvarlig 

1 Innkalling, referat og saksliste 

 

Randi 

2 Informasjon fra rektor 

Ingen meldte saker 

o  

Rektor 

3 Spørsmål og innspill til/fra FAU  
Foreldre har etterspurt trivselstiltak uten 

Foreldre har etterspurt trivselstiltak utenom skoletid for elevene. Det 
mangler bydelshus og fritidsklubb i Kleivane/Skaarlia. Fau tenker det ikke 
er hensiktsmessig å sende elever til Austrått og Bogafjell, men å legge til 
rette for et trygt nærmiljø i egne gater. Foreldre fra 5 trinn samles 4 mars 
for å planlegge disco/aktivitetskveld for 4,5 og 6 trinnet ved Kleivane skole.  

- Be Kleivane skole om å få benytte Aulaen pga mangel på lokaler i 
nærområdet.  

- Informere Sandnes kommune om at foreldre ved Kleivane skole 
etterspør forsamlingshus/bydelshus.  

Randi 

4 Kommunikasjon skole-hjem 

- Status drop-sone aksjon: Aksjon fullført med gode erfaringer og 
tilbakemeldinger. Imidlertid observert endel kjøring i skolegården på 
ettermiddag og kveld. Informasjon om forbud mot kjøring i 
skolegården er formidlet til idrettslag pr mail fra Fau etter forrige 
møte.  

Alle 



 

- Plan foreldremøte i april 
o Foreldremøte opprinnelig planlagt i februar er utsatt til 2. 

april. Fau leder takker av etter fellesmøtet i aula. Tema for 
årets fellesmøte er : Lek.  

o Informere kontaktlærere om at det skal velges nye 
trinnkontakter og fau representanter for neste skoleår på 
trinnvise foreldremøter.  

o Det er ønskelig at ventilasjonen er på under møtene i 
klasserom og aula.  

5 Status komiteer på ulike trinn 

- 17. mai komite: ingen oppdatering 

- Avslutning 7. trinn: ingen oppdatering 

- Sommerfest : Ingen oppdatering 

Alle 

6 Status økonomi 

- Ved utlegg innkjøp til 17.mai; enten legge ut privat, eller be fau 
forskudtere.  

Astrid 

7 Håndbok: 

Videreført fra forrige referat: 

- Bør legge inn 7.trinn avslutning (ansvarlig: Randi/Stig) 

 

Alle 

8. Fau venter på høringsutkast vedrørende skolebehovsplan.  Alle 

9 Eventuelt 

- Forslag til neste års foreldremøte: Invitere Politiet til å holde 
informasjonsinnlegg om utfordringer  ang sosiale medier og 
mobilbruk blandt unge. Tema: Trivsel og trygghet sammen.  

- Maten på SFO. 

Alle 

 


